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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SV. KUZAM 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:024-05/22-01/8 
URBROJ:2170-1-09-10-22-8 
Rijeka,28.04.2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 
SA 38 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
38. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 28.04.2022. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 

 Ivana Sluga, zamjenik predsjednika VMO 

 Šerifa Šepić, članica VMO 

 Gordana Grdinić, član VMO 

 Milan Dragičević, član VMO 
Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 
  

 
Usvajanje zapisnika sa 37 sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

 
1. Usvajanje prijedloga prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Mjesnog odbora Sv. Kuzam za 2023. godinu 
2. Izvještaj o provedenoj planiranoj programskoj aktivnosti Vijeća MO Sv. Kuzam 

26.04.2021. i daljnji plan provođenja programskih aktivnosti 
3. Daljnje planiranje provođenja programskih aktivnosti  
4. Komunalna problematika 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Predsjednik Lorenzo Tommasi informira članove Vijeća da nakon objavljenog javnog poziva 
namijenjen svim građanima za predlaganje projekata uređenja i održavanja komunalne 
infrastrukture za koje građani smatraju da ih je potrebno provesti na području mjesnog 
odbora u kojem žive, u tajništvu nije zaprimljen niti jedan zahtjev mještana.  
Iz Odjela za gradsku samoupravu i upravu dostavljen je mail koji je građanin uputio svim 
MO a u zahtjevu je navedeno da Grad Rijeka u svim kvartovima osigura postavljanje kanti s 
vrećicama za izmet pasa na lokacije gdje ima puno šetača s kućnim ljubimcima kako bi se 
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povećala svijest neodgovornih pojedinaca da ukoliko njihov ljubimac obavi nuždu isti su 
dužni pokupiti.  
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno je usvojilo da neće razmatrati niti uvrstiti navedeni prijedlog iz 
razloga što takvih problema nema na području Sv. Kuzma, kao i samim tim što su već 
poduzete mjere te na ulazu u dječiji park Placa postavljen je znak zabranjeno ulaz za pse 
kojeg se mještani i pridržavaju. 
Nakon što predsjednik postavlja upit članovima Vijeća da li imaju neki prijedlog prioriteta 
koji bi se uvrstio u plan kroz 2023.. i nakon kraćih konzultacija te danih prijedloga 
pripremljen je prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
na području mjesnog odbora Sv. Kuzam, a koje bi se uvrstile za 2023. godinu: 
1. Uređenje prostora i postava fitnes sprava na sportskom parku Placa i na prostoru 

sjeverno od igrališta za igre s loptom u Ulici Sveti Kuzam između kućnog broja 9 i 
kućnog broja 11 

2. Nastavak sanacije kolnika u ulici Sv. Kuzam od kućnog broja 18 A do Mjesnog groblja 
Sv. Kuzam 

3. Farbanje tribina i ograde na boćalištu Sv. Kuzam 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno je usvojilo prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području MO Sv. Kuzam za 2023. godinu. 
 
 
AD2 

 Temeljem usvojenog programa pod nazivom Dan oslobođenja Sv. Kuzma, članovi Vijeća 
MO Sv. Kuzam su 26.04. na dan kada je u drugom svijetskom ratu od okupatora oslobođen 
Sv. Kuzam, položili su cvijeće i zapalili svijeću uz spomenik palim borcima u parku u centru 
Sv. Kuzma. 
U istom programu planirano je i obilježavanje sjećanja na trinaestoricu streljanih mještana 
Sv. Kuzma i okolice. Na dan trinaestorice streljanih mještana Sv. Kuzma i okolice 
26.06.2022. Vijeća MO Sv. Kuzam položili bi cvijeće i zapalili svijeću na spomenik 
kosturnicu trinaestorice streljanih na mjesnom groblju Sv. Kuzam.  
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam se jednoglasno složilo da će se programska aktivnosti realizirati prema 
predviđenom planu, te trošak za realizaciju ovog programa biti će prema odobrenim 
financijskim sredstvima koji su navedeni kroz planirani program. 
 
 
AD3 

 Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam planiralo je da bi u subotu 07.05.2022. obilježilo 
planiranu programsku aktivnost Dan žena, međutim prema uputama dobivenim od Odjela 
za gradsku samoupravu i upravu (upute br.XVI) u svezi korištenja prostora u objektima 
Mjesne samouprave točka 5. glasi: „unošenje i konzumacija jela i pića u zatvorenom 
prostoru i nadalje nije dopušteno neovisno o svrsi za koju se prostor koristi“. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam se jednoglasno složilo kako za održavanje programske aktivnosti na 
otvorenom prostoru vrijeme još nije pogodno, a kako bi se prema planiranom i odobrenom 
FP provela programska aktivnost, zatražiti će od Odjela za gradsku samoupravu i upravu 
suglasnost da se realizacija navedene programske aktivnosti još prolongira do sredine 
lipnja kada će biti povoljnije vrijeme, pa ako se ne ukinu sadašnje mjere, aktivnost će se 
provesti na otvorenom –  na prostoru Placa. 
 

 Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam zaprimilo je dopis predsjednika K.D. “Sv. Kuzme i 
Damjana” zahtjev da se odobri korištenje velike sale u Hrvatskom domu Sv. Kuzam za 
potrebe održavanja koncerta koncertnog sastava Zorana Majstorovića iz Rijeke na dan 12. 
svibnja 2022. Koncert bi trajao od 20 sati do 23 sata. Prijedlog je da se programska 
aktivnost planira u suradnji s Vijećem Mjesnog odbora Sv. Kuzam. 
Zaključak:  
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VMO Sv. Kuzam se jednoglasno složilo da se programska aktivnost realizira u suradnji s 
VMO Sv. Kuzam te će se isto tako u svezi sklapanja ugovora o korištenju prostora dostaviti 
suglasnost Odjelu za gradsku samoupravu i upravu o korištenju prostora prema zahtjevu.  
 
 
AD4 
Predsjednik informira članove Vijeća o sljedećem: 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljena je prijava da je na stablu koje se 
nalazi iza Hrvatskog doma Sv. Kuzam otkinuta traka (u gornjem dijelu) te da je potrebno 
istu zamijeniti kako bi se pojačala stabilnost stabla. Isto je realizirano. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljena je prijava da je uz slijepu cestu 
koja vodi od kbr.27 uočeno odbačeno građevinsko smeće. 
Dobivena je povratna informacija iz Odjela gradske uprave za komunalni sustav da se 
navedeno prijavi komunalnom redarstvu, pa je stoga navedena prijava prosljeđena 
komunalnom redarstvu.  
 
- Rijeka Plus dostavio je prema dogovoru prometni elaborat “Povećanja stupnja sigurnosti 
odvijanja prometa na dijelu Ulice Sveti Kuzam od kućnog broja 45A” koji je gotov i 
dostavljen u Odjel za komunalni sustav zbog ishodovanja suglasnosti potrebnih za 
realizaciju. Ovim prometnim elaboratom predvidjeli su i premještaj tabele (naziv naseljenog 
mjesta) na poziciju izvan ograđenog dvorišta.) Isto bi trebalo  
U prijedlogu riješenja je navedeno da zbog učestalih pritužbi građana o prekoračenju brzine 
vožnje u ulici Sveti Kuzam, Mjesni odbor oformio je stavku 26.1. u Piroiritetima Mjesnog 
odbora za 2021. godinu. 
U ulici Sveti Kuzam u postojećem stanju brzina vožnje ogranićena je na 50 km/h. U cilju 
poticanja vozača na smanjenje brzine vožnje postaviti će se radar s treptačem. 
Lokacija postavljanja radara s treptačem nalazi se na ulazu u naselje Sveti Kuzam (iz 
smera Škreljva). Na tom dijelu primjećeno je da vozila koja dolaze iz smjera Škrljeva voze 
uglavnom iznad 50 km/h. 
Na ulazu u naselje Sv. Kuzam i iz smjera Drage i iz smjera Škrljeva, na prometni znak koji 
označava naziv mjesta postaviti će se i prometni znak ograničenja brzine 40km/h. na ulazu 
u mjesto iz smjera Škrljeva prometni znak pomaknuti će se cca 10 metara izvan ograđenog 
dvorišta. 
Znak ograničenja brzine 40 km/h sa radarom za detekciju brzine postaviti će se cca. 100 m 
poslije novopozicionirane mjestopisne oznake “Rijeka/Sveti Kuzam”. Radar će biti 
“namješten” da detektira vozila sa brzinom većom od 40 km/h. Kada radar detektira vozilo i 
kada detektira prekoračenje brzine vozila na displeyu će se ispisati “Uspori!”. Kada radar 
detektira vozilo i kada detektira brzinu vožnje u skladu sa ograničenjem brzine, na dispeyu 
će se ispisati “Hvala !”. Radar se napaja iz akomulatora (12V, 45AH) Akomulator se puni el. 
energijom iz solara. 
Prije dijela ulice Sveti Kuzam sa suženjem kolnika (na mostu preko željezničke pruge) 
brzina vožnje ograničiti će se prometnim znakom na 30 km/h. Prije predmetnog dijela ulice 
obostrano će se postaviti i znakovi koji upozoravaju napješake na cesti. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje i jednoglasno se složio s navedenim. 
 
- K.D. Čistoća dostavila je mail u kojem obaviještavaju da su izvršili obilazak u svezi plana 
realizacije po usvojenom kom. prioritetu MO Sv. Kuzam u 2022. Vijeću MO te je u prilogu 
dostavljen troškovnik za dodatnu opremu koja se planira postavili na dječjem igralištu u ulici 
Sveti Kuzam između kbr.9 i kbr.11. U troškovniku je naveden opis plana za postavu 
dvostruke ljuljačke te kombinirane sprave za malu djecu. 
Također su dogovorene i letva na igralištu s loptom a od odstatka po stavci 26.4. sanacija 
divljeg odlagališta dobivena je informacija od odgovorne osobe iz Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav da će se navedeno sanirati kroz sredstva redovnog održavanja pa bi 
stoga osigurana sredstva za sanaciju navedenog ostala za građevisnku izvedbu na dj. 
Igralištu (antistresnu podlogu). 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje i jednoglasno se složio s navedenim. 
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- Vijeću Mjesnog odbora obratila se mještanka u svezi potrebe riješavanja odvodnje 
oborinske vode u naselju Baraći – Sv. Kuzam između kbr.62 i kbr.58. U prilogu je 
dostavljen i prikaz vode koja prilikom jače kiše nekontrolirano u bujicama teče niz javne 
stepenice. Stoga je zahtjev mještanke dostavljen Rijeka Plusu te je zatražen izlazak na 
teren kako bi se utvrdilo stanje opisano u prijavi mještanke. 
Po dobivenoj prijavi nadležna osoba u Rijeka Plusu i izvođač izvršili su izvid na terenu na 
koji je bio pozvan i predsjednik VMO, te nakon što su stručne osobe sagledale stanje na 
trenu, predsjednik je dobio informaciju da je zahtjev opravdan, te da će se pristupiti 
izvođenju radova na izgradnji upojnog bunara u koji bi se sakupljala oborinska voda i tako 
spiječilo njezino daljnje slijevanje po javnim stepenicama. 
Istog dana prema zahtjevu mještana obišlo se je i sagledalo stanje rešetki uz Hrvatski dom 
Sv. Kuzam te je Rijeka Plus dala informaciju da će se postojeća rešetka očistiti, rešetka će 
se zamijeniti i na cijev u rešetki postaviti će se klapna koja spriječava izlazak neugodnih 
mirisa.  
 
Predsjednik nadalje informira da prema obećanom radovi u naselju Baraći su izvedeni 
međutim prilikom izvođenja radova upojnog bunara, mještanin s kbr.68 dostavio je Rijeka 
Plusu mail s primjedbom da se kod kbr.59 izvode radovi tkz. upojne jame za oborinske 
vode, te da nakon izvedenih radova kod obilnijih kiša postoji moguća opasnost prodora 
vode u obližnje kuće koje su dijelom u suterenu ili pojava vlage. 
Isti mail je dobilo i Vijeće MO, te je kontaktirana nadležna osoba iz Rijeka Plusa kako bi se 
ponovo izašlo na teren te da struka izvrši pregled izvedenih radova.  
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam primilo je na znanje i jednoglasno se složio da nadležna osoba iz Rijeka 
Plusa po pravilima stuke mora odgovoriti na dobivenu primjedbu mještana. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi  

 
 
 
 
 


